

SAMPLE OF FCC LABEL

CTX	Model : PLTQ+	FCC ID: DBL1769MEU
	Power : ~ 100-120V 50/60Hz 2.5A ~ 200-240V 50/60Hz 1.5A	MADE IN TAIWAN

• This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
 • L'usage de cet appareil est soumis aux conditions suivantes: (1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) Cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences susceptibles de causer un fonctionnement indésirable.
 • This Class B digital apparatus meets the requirements of the Canadian Interference-Causing Equipment Regulations. Cet appareil numérique de la classe B respecte toutes les exigences du Règlement sur le matériel brouilleur du Canada.
 • Dieses digitale Funkgerät entspricht den Anforderungen des Canadian Interference-Causing Equipment Regulations.

• Complies with EMC standards pertaining to emissions, of CFR subchapter J.
 • Conformité aux normes relatives aux émissions, de la sous-partie J du CFR.
 • Complies with EMC standards pertaining to emissions, of CFR subchapter J.
 • Conformité aux normes relatives aux émissions, de la sous-partie J du CFR.

FCC Part 15 Class B Limits
 FCC Part 15 Class B Limits
 CE
 UL
 S
 ENEC
 TUV
 VDE
 BSI
 KEMA
 NEMKO
 TSE
 UKCA
 UKCA

CHANGFA ELECTRONICS CO., LTD. 101, No. 5, Alley 8, Lane 238, Fengchiai Rd., Hsin-Tai, Taipei, Taiwan, R.O.C.
 PLTQ+001
 Fig 1a (b) (6)

The label will be permanently affixed at a conspicuous location on the device.
(Please refer to Fig. 1)



(Fig. 1)

FCC ID: DBL1769MEU